
ÒCal municipalitzar els serveis p�blics de l'Escala

Aposta per doblar el pressupost en la par tida de serveis socials

Vol deixar al mateix nivell voreres i cal�ada al nucli antic

쎁ngel Rodr쎭guez Foto: EL PUNT AVUI.

Ëngel Rodr�guez torna a encap�alar la llista d'ICV a l'Escala. Durant

l'�ltim mandat ha estat regidor de Medi Ambient i el segon tinent

d'alcalde. Rodr�guez pensa que aquestes eleccions s�n

l'opor tunitat d'ampliar la pres�ncia de la formaci� i demostrar que

les pol�tiques municipals d'esquerra s�n m�s necess�ries que mai.

Quines s�n aquestes pol�tiques d'esquerres que defensa?En

aquest mandat el que comptaran molt seran les pol�tiques socials.

Hi va haver un temps que ser mileurista estava mal vist, i ara molts

ho volen ser.Alguna proposta concreta?La nostra aposta clara �s,

com a m�nim, doblar el pressupost previst per la par tida de serveis

socials.Quin seria un projecte prioritari en el seu programa

electoral?Volen la pacif icaci� del nucli antic, que �s deixar al

mateix nivell les voreres i la carretera amb l'objectiu que qui tingui la

prefer�ncia de pas siguin els vianants. No �s una peatonalitzaci�

total, per� s� que els vehicles no circularan a tanta velocitat.Ha

funcionat, el pacte amb el PSC? Quina valoraci� en fa?A ning� se li

escapa que era un pacte de 8 regidors a 2. No n'estem descontents, al contrari, per� �s cer t que en la presa de

decisions eren plena majoria. Hi ha moltes coses de qu� podem presumir, per� vulguis o no ens hauria agradat

fer m�s, perqu� hi acabes anant a remolc.Quin �s l'equip que por ta per a aquestes eleccions?Por tem gent

especialitzada amb l'Escala. Des de gent jove que, com aquell qui diu, ser� el primer any que poden votar, f ins a

gent que s'ha jubilat i que t� una gran experi�ncia.Quines dif icultats us trobareu en aquest mandat?�s molt

impor tant perqu� ens cauen la meitat de renovacions dels contractes impor tants, com la recollida

d'escombraries o el de l'aigua. En aquest aspectes sempre hem defensat que aquests serveis haurien de ser

municipalitzats.El projecte del POUM ha quedat al tinter. Hi insistiran?Era un dels objectius que ens hav�em

plantejat amb el PSC, per� por ta m�s feina de la que ens pens�vem. La legislatura que ve l'haurem de tirar

endavant, ja gaireb� per for�a, perqu� amb el que estem treballant �s de f inal dels 80.
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